
Data zgłoszenia: 16.05.2024 r. 

 Imię i nazwisko radnego: Joanna Myszka  

 

        INTERPELACJA/ZAPYTANIE*  

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Mysłowice  

do Prezydenta Miasta Mysłowice  

 

W sprawie: Kontynuacji budowy pobocza utwardzonego wzdłuż ulicy Krasowskiej w Mysłowicach 

(dzielnica Ławki) 

 Stan faktyczny: Ulica Krasowska jest drogą lokalną jednojezdniową dwukierunkową o długości 

ok.800 m i szerokości jezdni od 4m do 4,5m . Droga posiada chodnika o dł. ok. 50m na odcinku  

od skrzyżowania ul. Murckowskiej z ul. Krasowską do nr Krasowska 77 ( wykonany w roku 2016) , 

częściowo posiada również jednostronne pobocze utwardzone o długości ok.250m, które  

wykonane zostało w latach 2021÷2023 ze środków rezerwy celowej oraz MBO 2021. Niedostateczna 

szerokość jezdni stanowi problem dla samochodów mijających się, które aby uniknąć kolizji 

zjeżdżają z jezdni wpadając w wyrwy, powstałe wzdłuż drogi na terenach nieutwardzonych.  

Brak ciągów pieszych stanowi również realne zagrożenie dla ruchu pieszego.  

Wnioski o realizację zadania polegającego na budowie chodnika lub pobocza utwardzonego wzdłuż 

ulicy Krasowskiej składane były co roku (od 2016 r.) na druku B-9 do Urzędu Miasta Mysłowice. 

Wnioskującymi w imieniu mieszkańców byli: Krzysztof Biolik Radny RM Mysłowice w kadencjach: 2014-

1018 i 2018-2024 oraz Rada Dzielnicy Ławki.  

Pytania: 

 1) Proszę o informacje czy zadanie zostało uwzględnione w planie zadań do realizacji na rok 2024?  

2) Jeżeli nie, to czy realizacja tego zadania będzie możliwa w tym roku? 

3) Proszę o podanie przybliżonego terminu realizacji ww. zadania.  

 

(-) Joanna Myszka 

............................................................. 

                                                                                                       (podpis radnego)  

 

Na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym: 

 „(...)  

3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do wójta.  

4. Interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Interpelacja powinna zawierać krótkie 

przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania. 

5. Zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w celu uzyskania informacji o 

konkretnym stanie faktycznym. Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje się odpowiednio.  

6. Interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie 

wójtowi. Wójt, lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później 

niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania. 7. Treść interpelacji i zapytań oraz 

udzielonych odpowiedzi podawana jest do publicznej wiadomości poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie 

KR.0003.22.2024.PK



Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.”  

 

 

* niepotrzebne skreślić 


